

TABLE OF CONTENTS

目 录

Henry Fielding's Theory of Novel and Its Practice in *The History of Tom Jones, A Foundling*
 (从《汤姆·琼斯》看菲尔丁的长篇小说理论及其实践)

W. TONG..... 25

The Literature Review of Susan Sontag's *The Volcano Lover* with Regards to Both Domestic and Foreign Research
 (苏珊·桑塔格《火山情人》国内外文献综述)

B. B. XING..... 30

Selective Omniscient Narration and Implied Racial Attitude in *Désirée's Baby*
 (论《德西蕾的婴孩》中选择性全知叙事与隐含的种族观)

Y. P. WANG, A. H. CHEN..... 37

An Interpretation of "To Laugh in the Morning" from the Perspective of Freud's Personality Structure
 (从弗洛伊德“人格结构理论”视角解读《为了清晨的笑容》)

M. Q. SONG..... 43

The Trees: Larkin's Anxiety over Existence and His Identity Strategy
 (拉金的《树》：生存的焦虑与诗人的策略)

Y. H. XIAO..... 48

From Inferiority to Confidence: Discussion of the Course of Shen Congwen's Early Creation
 (从自卑到自信：论沈从文早期创作的心路历程)

J. J. YU..... 55

A Review of Edgar Allan Poe Studies in China in Recent Ten Years
 (近十年国内埃德加·爱伦·坡研究综述)

S. HUANG, X. ZHANG..... 66